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Roberts – Vai ir domāts par tādu velonov

Vai ir domāts par tādu velonovietņu izveidi kur var pieslēgt velosipēdu pilnībā nevis kā
tagad tikai priekšējo riteni?


